
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA,  2004/10/21.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA,  2004/10/21.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD'HUI  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL  SUIVANTES.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at http://www.scc-
csc.gc.ca. Click on “Cases”, then click on “SCC Case Information”.
Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur
« Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Bruce Morris v. Her Majesty the Queen (FC) (30393)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Major / Fish / Silberman Abella

Jason Dwight Linley v. Insurance Corporation of British Columbia (B.C.) (30219)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Major / Fish / Silberman Abella

Keyvan Nourhaghighi v. Canadian Human Rights Commission, et al. (FC) (30350)
(The application for leave to appeal and all ancillary motions are dismissed with costs to the respondent the Attorney
General of Canada. / La demande d’autorisation d’appel et toutes les requêtes accessoires sont rejetées avec dépens en
faveur de l’intimé le Procureur général du Canada.)
Coram: Major / Fish / Silberman Abella

Canadian Kawasaki Motors Inc. v. Attorney General of Canada (FC) (30362)
Coram: Major / Fish / Silberman Abella

Star Choice Television Network v. The Commissioner of Customs and Revenue (FC) (30389)
Coram: Major / Fish / Silberman Abella

Nicole Desjardins, et al. c. Centre d'achats St-Jérôme inc. (Qc) (30396)
(Les requêtes pour déposer de nouveaux éléments de preuve et la demande d’autorisation d’appel sont rejetées avec
dépens. / The motions to adduce new evidence and the application for leave to appeal are dimissed with costs.)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps 

Ernst Zundel v. Her Majesty the Queen (Ont.) (30427)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps 


